
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

航班时间： 

第一天: 吉隆坡曼谷 

第五天: 曼谷吉隆坡  


自费项目 ：  

1. 旅游保险 (不超过 70岁) RM 56 , (超过 70岁) RM 115  

2. 保证自费人妖表演 泰铢 900/人 

在抵达曼谷国际机场后，你将会送往由当地专业导游及司机迎接后并前往第一站. 

【巧克力小镇】犹如童话般的欧式小镇，各种五彩缤纷的建筑，超适合打卡留恋. 

早餐后，前往【铁路市场】这是一个独特的市场，每天小贩都会在铁轨上摆档做生

意，每当火车将要到达小镇时，他们会把街市摊档的遮阳蓬拉回来，并从轨道中收

回他们的商品.续乘游览【丹嫩莎杜水上市场(船游)】是泰国唯一保存水上集市风

貌的传统市场。午餐后，驱车前往芭堤雅。途中前往参观【帕提绵羊牧场】与绵羊

零距离接触，还有可爱的绵羊、小马、驴子、小鹿、稀有的白水牛和可爱的造景. 

早餐后，乘坐快艇前往【珊瑚岛】-是芭堤雅外滩外最大的岛，岛的四周有很多沙

滩，沙白细棉及海水清澈见底，被称作“东方夏威夷”。在岛上(可自费参加各种

海上运动如降落伞/香蕉船/海底漫步及水上电单车等，可尝试编发和短暂纹身) 。

午餐后，前往参观【粉红海豚乐园】，在此观赏欣赏稀有粉虹海豚表演。继程前往

参观【3D艺术博物馆】和【冰雪奇幻乐园】分为室内冰雕区与室外沙雕区域，馆内

的作品大多由泰国艺术家以文学、生活方式、传说、著名地标等为灵感雕刻而成。  

早餐后，乘车返回曼谷，前往【三头象神博物馆】也称为粉红博物馆，一共三层，

从下往上分别代表地狱，人间和天堂。参观完每一层的迷人展品之后，最终会到达

位于神象腹部的第三层展厅。续前往【暹罗古城】全泰国最著名的古建筑、纪念

碑、庙宇及景点，依照真实比例缩小，所有的建筑皆由专家指导，保持各个王朝的

建筑文化特色。结束后，续前往参观【四面佛】參拜及許愿保佑。 

结束后，续前往参观【四面佛】參拜及許愿保佑。 

早餐后，自由活动指定时间送往机场返回您甜蜜的家。 

当地 4 星级酒店:- 

2 晚曼谷–4*水门中心酒店或同级 

2 晚芭堤雅 4*凯撒宫酒店或同级 

自费加点:  

1) 三合特色表演 泰铢 1000/人 

2）两小时按摩 泰铢 600/人    
 

购物站：珠宝店、蜜糖店 

 

*团费包含: 机场税，小费、20公斤来回托运行李 

*团费不含:吉隆坡机场来回接送，个人费用开销。旺季另加收费  
*备注 ：1）由于航班时间的限制，本公司有权利保留更改或以上的行程。 
《以上行程仅供参考，以最终航班,酒店及团队抵达各地后由接待社安排为准。酒店以当地星级为标准。》 

《当您在订购本公司旅游配套时， 将被视为已细读及了解本公司之旅游细则》 

出发日期: 

成人双标: 

小孩占床: 

小孩无床: 

单人间: 

丹嫩莎杜水上市场  

冰雪奇幻乐园 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Flight Details ： 

DAY 1: KUL  BKK 

DAY 5:  BKK KUL 


 OPTIONAL FEE : 

-  Travel Insurance ( below 70 year’s old ) RM 56  & RM 115 ( Above 71 year’s old )  

- COMPULSORY Cabaret show  : THB900/ pax 

Upon arrival at Bangkok airport , you will be meeting by our representative and transfer 
to【Chocolate Ville】has an amazing landscape and unique design of European building. 

After breakfast, transfer to 【Railway Market】this is a unique market that is held every 
day literally on the rail tracks. Just before the train arrives, the market stallholders have to 
pull back their thing and remove their produce from the tracks. They then have to repeat 

all of this when the train returns. 【Damnoen Saduak Floating Market】One of the most 

famous floating markets in Thailand.After lunch transfer to Pattaya , visit 【Sheep Farm】
you may experience feed them some grass or offer a bottle of milk to a little lamb. 

After breakfast, depart to【Coral Island】by speed boat. Fun at your own free time & 
activity of Sea Sun Sand sucha as water sports, parasailing, jet ski and banana boat (self 

expenses). Continue visit to【Pattaya Dolphine World】is located in the Na Jomtien Area 
south of pattaya, the main attractions at this park are the Dolphin Show. Next, visit 

【3D Museum】& 【Frost Magical Ice of Siam】for taking nice photo. 

After breakfast,transfer back to Bangkok , visit【Erawan Museum】also known as the 

Pink Museum . Three floors representing hell, earth and heaven from bottom to top. The 
fascinating exhibits on each floor,you will eventually reach the third floor exhibition hall 
in the belly. Proceed to【Ancient City】The most famous ancient buildings, monuments, 

temples and attractions in Thailand. visit【Four Fare Buddha】and free for shopping .  

After breakfast, until time and transfer to international airport for Home Sweet Home . 

Local 4 Star Hotel :  
2N BKK 4*Centre Point Pratunam   
2N PATTATA 4*Caesar Palace  

Optional Tour: 
1)Big Eye Show THB1000/pax 
2)2 Hour Massage THB600/pax 

Shopping stop ：Gem Gallery , Honey  
*Inclusive: Airport Tax, Tips and 20 kg Luggage . 
*Exclusive: KUL Airport transfer and Peak season surcharge  .  
 
*Tour itinerary is subject to change without prior notice according to final confirmation of flight  and hotel booking and 
discretion of the land operator. Hotel rate based on local rating. 
 

Dep Date : 

Adult Twin : 

Child W Bed : 

Child no Bed : 

Single Suppl : 

Damneon Saduak Floating Market  

Frost Magical Ice of Siam 


